
Geacht college, 
 
De SP heeft de lijst schriftelijke vragen bekeken en moet constateren dat verschillende vragen  (niet 
alleen van de SP) onbeantwoord zijn gebleven, althans volgens de lijst die op Ibabs staat. 
Wij tellen in 2017/2018 tenminste 23 documenten waar het antwoord of afhandeling ontbreekt. 
 
Wij verzoeken het college de lijst na te kijken en zorg te dragen voor de spoedige afhandeling. 
Graag horen we per ommegaand wanneer we de antwoorden mogen verwachten met een 
toelichting waarom het ea zolang is blijven liggen. 
 
Het regelement van orde kent alleen maar art 41 vragen. Dit zou betekenen dat ALLE antwoorden 
binnen de gestelde termijnen gegeven zouden  moeten worden. En dat een verlengingstermijn 
aangekondigd kan worden. 
De schriftelijke vragen zonder de vermelding art 41 geven wat ruimte maar vragen natuurlijk wel om 
antwoord en als dit antwoord op zich laat wachten communicatie over wanneer de antwoorden wel 
te verwachten zijn. 
Het is normaal dat schriftelijke vragen adequaat en binnen een redelijke termijn beantwoord 
worden. Nu zijn het geen art 41 vragen maar als zaken zolang blijven liggen dan lijkt de enige optie er 
art 41 vragen van maken. 
 
Mocht het zo zijn dat de vragen adequaat afgehandeld zijn met een wethouders/collegebrief dan kan 
die, eventueel met een toelichting, bij de vragen geplaatst worden. 
Met het vriendelijke verzoek dit in de toekomst ook te doen zodat duidelijk is dat de antwoorden op 
vragen binnen zijn. 
 
De SP vragen waarvan we de antwoorden niet in Ibabs terug lezen 
1-3-2019 Vragen, bijdragen en tips SP nav behandeling (27 februari) beleidsplan veiligheidsregio 
16-10-2018 Vragen SP aan het college over het OV in het Gooi 
9-102018 Vragen SP over in-en uit stapservice Mediapark en sportpark 
9-10-2018 Schriftelijke vragen SP over fiets parkeren station 
28-9-2018 Schriftelijke vragen SP over stageplaatsen 
28-12-2017 vragen aan het college van de SP over ter inzage leggen van documenten 
27-12-2017 Vragen aan het college van de SP over buurten 
18-12-2017 Vragen aan het college over vervuiling Verschurestraat-Van Dijkstraat-Erfgooisersstraat-
Dasselaarstraat 
27-11-2017 Schriftelijke vragen SP over algemene ledenvergadering VNG onderwerp cao 
voorkwetsbaren op de arbeidsmarkt en het advies van VNG 
9-10-2017 WOB verzoek SP inzake rapport ‘’De inrichting van de repressieve brandweerzorg in de 
veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek.’’ 
 
Overigens zien wij ook in de lijst schriftelijk vragen art 41 ook vragen waarvan de termijn 
overschreden is. Ook hiervoor vragen we uw aandacht. 
 
In afwachting van uw antwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
Bianca  Verweij 
 


